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Inspreektekst voor Commissie Ruimte, Water en Klimaat, 25 oktober 2021, 
door Klaas Breunissen, secretaris van Stichting Behoud Waterland, 
over het Edam-Volendamse plan voor een nieuw bedrijventerrein in de Purmer 
+++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++++

Geachte Statenleden,

De gemeente Edam-Volendam heeft het plan om een nieuw bedrijventerrein 
aan te leggen in het Edam-Volendamse deel van de noordelijke Purmer. 
Dat bedrijventerrein is volgens de Stichting Behoud Waterland, de SBW, 
helemaal niet nodig en is zeer ongewenst. Als de gemeentelijke plannen 
doorgaan dreigen waardevol boerenland, cultuurhistorisch erfgoed en open 
landschap verloren te gaan.
Daarom spreek ik vanavond bij u in. Om u te informeren over dit onzalige plan 
en om u als provinciale bestuurders te vragen ervoor te zorgen dat deze 
onnodige aantasting van het landelijk gebied niet doorgaat. 

De gemeente Edam-Volendam is al behoorlijk ver met de planontwikkeling.  
Waarschijnlijk volgt voor het einde van dit jaar politieke besluitvorming in de 
gemeenteraad, waarna een bestemmingsplan zal gaan worden opgesteld.

De gemeente heeft een extern bureau een economische onderbouwing voor 
de aanleg van een nieuw bedrijventerrein laten maken. De SBW heeft het 
rapport daarover bestudeerd en geanalyseerd. 
Het rapport van het externe bureau rammelt aan vele kanten en is het geen 
solide basis voor de aanleg van een nieuw bedrijventerrein. De ruimtevraag van 
bedrijven wordt overschat en niet onderbouwd en het aanbod aan 
bedrijventerrein wordt onderschat. Volgens de SBW is er in de regio 
Zaanstreek-Waterland nu en in de toekomst voldoende aanbod om aan de 
ruimtevraag van bedrijven te voldoen. 
Onze analyse hebben wij op schrift gesteld en zal ik via de voorzitter en griffier 
aan u doen toekomen.
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Nu kom ik op uw rol als Statenleden.
Wij hopen dat u met ons van mening bent dat de aanleg van een nieuw 
bedrijventerrein in de Purmer onnodig en ongewenst is. 
Wij hopen dat u zich zult inspannen het open boerenland in de Purmer te 
beschermen en de realisatie van dit onzalige, Edam-Volendamse plan tegen te 
houden.

Nieuwe bedrijventerreinen in het landelijk gebied kunnen alleen aangelegd 
worden na een zorgvuldige regionale afweging. Bij die afweging speelt de 
provincie een belangrijke rol. Het college van b&w en het onderzoeksbureau 
zeggen in overleg te zijn met de provincie.
Wij zijn benieuwd wat er in die overleggen door de provincie tegen de 
gemeente gezegd wordt. Maakt de provincie duidelijk dat het gemeentelijke 
plan geen kans van slagen heeft omdat er in de toekomst voldoende aanbod 
aan bedrijventerrein in de regio is?
Wij vragen u, Statenleden, deze vragen te stellen aan Gedeputeerde Staten.

Er is nog een tweede ding dat u, Statenleden, kunt doen.
Binnenkort staat de herziening van de Provinciale Omgevingsverordening op 
uw Statenagenda. Dat is een goede gelegenheid om een omissie in de POV te 
herstellen.
Overal in de provincie zijn gebieden aangewezen als Bijzondere Provinciale 
Landschappen. De oostelijke Purmer heeft deze status echter niet, terwijl alle 
gebieden in haar onmiddellijke omgeving, droogmakerijen en 
veenweidegebieden, die wel hebben. 
Geachte Statenleden, regel bij de herziening van de POV dat de oostelijke 
Purmer wordt aangewezen als Bijzonder Provinciaal Landschap. Dat geeft het 
gebied de status die het verdient.

Bijlage: SBW-analyse van de economische onderbouwing 


